
 

Referat 

skolebestyrelsesmøde 
Øhavsskolen  
 
 
 
 

Mødedato:  17-11-2021 
   

Tidspunkt:  Kl. 18.30-20.30.  
   

Mødenr.:   
   

Sted:  Uglen 
   

Deltagere:  Skolebestyrelsen Øhavsskolen   
   

Fraværende:   
   

Afbud:  Morten Kragelund 

                                                                        



 

 

 

Side 1 

  
 
 

 

Dagsorden 17-11-2021 

 

Punkt 1 

Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt 

 

Punkt 2 

Orientering 

Torben formand i Mortens fraværsperiode 

Status på åbningen af Cafeen Forum Faaborg. Åbningen er forløbet godt. 

Covid-situationen. Vi er klar hvis der kommer yderligere restriktioner 

Renovering af Uglen. Processen skrider frem. Der arbejdes med inventar og 

udeområder. Der rykkes på hegnet så der bliver flere frie parkeringspladser. 

Personalesituationen. Der er blevet ansat 6. nye på en ung mand til musik. 

Kommende MED-udvalgsmøde – Hverdagsomstillinger. MED skal komme med 

forslag til omstillinger, der kan hverdagen smartere og effektivisere 

Prøvehandling. Vi er i gang med prøvehandling, hvor formålet er at udvikle 

personalets kompetencer i forhold til indretning af læringsmiljøerne i klasserne. 

Prøvehandlingen er et politisk bestilt arbejde. 

Børns vilkår har henvendt sig om de måtte interviewe tilfældigt udvalgte elever om 

deres levevis og vilkår. De vil gerne give børnene en stemme i samfundet.  

 

Punkt 3 

Godkendelse af principper om henholdsvis elevernes tilstedeværelse i 

skoletiden og princip omkring Erhvervspraktik 

Bilag vedlagt dagsordenen 

Princip om eleverne tilstedeværelse i undervisningstiden blev godkendt med den 

tilføjelse at det gælder fra 7. til 10.klasse og at 10. klasse følger gymnasiets 

retningslinjer. 

 

Princip om erhvervspraktik blev taget op efter at have været drøftet i elevrådet og i 

bestyrelsen. Der var et ønske fra TR om at det blev taget op med udskolingen, 

hvilket det bliver på afdelingsmødet i december.  

Herefter tilbage til bestyrelse og elevråd. 

 

Bestyrelsen har et ønske om at løfte UU-vejledningen. 

 

Punkt 4  

Ny organisering i indskolingen kommende skoleår 

Der blev orienteret om tankerne om organiseringen af en aldersintegreret 

indskoling fra næstkommende skoleår. Tanken er at hele indskolingen skal være i 

”Bananen” 

 

Punkt 5 

Opsamling på input fra årgangene omkring, hvad kontaktforældrene 

bruges til 

Nye ideer til forældreinddragelse? 

Næste skridt i forhold til inddragelse af kontaktforældrene 

 



 

 

 

Side 2 

Poul-Arne har modtaget tilbagemeldinger fra lærerne. Kontaktforældrene inddrages 

omkring diverse arrangementer. Skolebestyrelsen kunne lave et ide-katalog til 

kontaktforældrene, der kunne videreformidles til forældremøder. 

 

Punkt 6 

Eventuelt  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


